

Jürgen Schaubel - CV



Aufsichtsratsmitglied

Nationalität: deutsch

Erstbestellung: 23.07.2017

Bestellt bis: Hauptversammlung 2022

Ausschüsse: Vorsitzender des Prüfungsausschusses

Supervisory Board Member

Nationality: German

First appointed: June 23, 2017

Appointed until: AGM 2022

Committees: Chairman of Audit Committee

Jürgen Schaubel wurde am 29. Mai 1963 in Bönningheim, Deutschland geboren. Herr Schaubel hat einen Abschluss als Diplom-Kaufmann an der Universität Stuttgart absolviert.

Nach seinem Studium arbeitete er als Trainee bei der Robert Bosch GmbH in Stuttgart. 1993 startete er seine Karriere bei der Carl Zeiss Gruppe. Dort war er Leiter M&A und Leiter des Konzerncontrollings von Tochtergesellschaften.

Im Jahr 1995 wechselte Herr Schaubel zur Aesculap AG, wo er bis 1997 als Leiter des Controllings tätig war. Zu diesem Zeitpunkt wurde er zum CFO der Aesculap AG bestellt. In den Jahren von 2000 bis 2004 war Herr Schaubel als Chief Financial Officer (CFO) und Chief Operating Officer (COO) der Scout24 AG tätig. 2004 begann er bei der Treofan Group als CFO und CRO (chief restructuring officer). Von 2007 bis 2010 war er Chief Financial Officer (CFO) und Chief Restructuring Officer (CRO) der Nybron Holding AB.

Im Jahr 2012 trat er Oaktree Capital Management bei, und fungiert dort derzeit als leitendes Mitglied des strategischen und operativen Verbesserungsteams und vertritt Oaktree bei diversen Portfoliogesellschaften.

Jürgen Schaubel was born on May 29, 1963, in Bönningheim, Germany. Mr. Schaubel holds a degree in business studies (Diplom-Kaufmann) from the University of Stuttgart.

After his studies, he served as a trainee at Robert Bosch GmbH, Stuttgart, Germany. In 1993, Mr. Schaubel started his career at the Carl Zeiss Group where he served as the head of M&A and head of group controlling of subsidiaries. In 1995, Mr. Schaubel joined Aesculap AG, where he served as the head of controlling until 1997, at which point he was appointed as the CFO of Aesculap AG. From 2000 until 2004, Mr. Schaubel served as the chief financial officer (CFO) and the chief operations officer (COO) at Scout24 AG. In 2004, Mr. Schaubel joined Treofan Group where he served as the chief financial officer (CFO) and the chief restructuring officer (CRO). From 2007 until 2010, he served as the chief financial officer (CFO) and the chief restructuring officer (CRO) at Nybron Holding AB. He joined Oaktree Capital Management in 2012 and currently serves as a senior member of the strategic and operational improvement team and represents Oaktree at various portfolio companies..